
Naar aanleiding van de bespreking over het Integraal Huisvestingsplan Onderwijs (beeldvorming 30 
november jl.) heeft onze fractie een aantal technische vragen. 
  
Er blijkt al een daadwerkelijk integraal huisvestingsplan te zijn. 

 die zouden wij graag (alle raads/burgerleden) ontvangen. 
  
Tijdens de presentatie is er geen planning of rol van de gemeenteraad aan bod gekomen. 

 wanneer komt het IHP ter oordeelsvorming en vaststelling in de raad? 

 wanneer worden door de raad keuzes gemaakt aangaande de in de presentatie genoemde 

knoppen (fasering, meerwaarde nieuwbouw onder een dak, ambitie verduurzaming, 

binnenklimaat frisse scholen). 
  
Ten aanzien van de financiën: in de presentatie wordt gesproken over jaarlijkse kapitaallasten van 
0,5 in 2021 tot 1,2 miljoen in 2032. 

 hoeveel budget is reeds gereserveerd voor het IHP? 

 hoeveel budget is er vanuit andere subsidie bronnen (zoals de provincie)? 

 hoe en wanneer gaat de raad besluiten nemen over de wijze van financiering van het voor het 

IHP benodigde budget? 
  
Met vriendelijke groet 
  
Rita Boer Rookhuiszen 
D66 West Betuwe 


